

香港商船高級船員會所

Merchant Service Club

Our Ref : FY 2022-01-04

Your Ref :

To : All Members

Date : 20/01/2022

Total page(s) : 1 (including this page)

Notice of Club Reopen

會所重新營業通告

In order to provide a pleasant and comfortable environment for our members, Merchant Service Club, located on 11/F Alliance Building, Sheung Wan, will be reopened starting from **24th January, 2022** after renovation.

In view of the tightened social distancing measures announced by the Government, the opening hours of Merchant Service Club is changed to **1200 to 1800** until further notice.

Should you have any concerns, please contact the Guild Office at email mail@mnoghk.org or call (852) 2545 8269.

為向各會員提供更舒適的環境，位於上環誠信大廈 11 樓的香港商船高級船員會所裝修後，將於 **2022 年 1 月 24 日** 起重新營業。

因應政府公布收緊社交距離措施，會所營業時間將改為中午 **12 時** 至下午 **6 時**，直至另行通知。

如有任何查詢，請聯絡香港商船高級船員協會辦公室，可電郵 mail@mnoghk.org 或致電 (852) 2545 8269。



Merchant Service Club
香港商船高級船員會所